



## Christoph Ring

Senior Advisor – Finance & Compliance Champion

### Short Profile

Christoph's passion for finance and accounting began more than 20 years ago with an apprenticeship as a tax clerk. From the beginning, his focus was not only on technical expertise but on linking finance and accounting with data governance.

Christoph has extensive experience as Head of Finance at MMV Bank and in leading teams of more than 20 employees in a technically and regulatory challenging environment. Translated with [www.DeepL.com/Translator](http://www.DeepL.com/Translator) (free version)

### Contact

christoph@radial.team  
+49 177 877 56 94



### Professional Experience

- Since 2015 Head of Finance | MMV Bank, Koblenz (LBBW Group)
- 2012 – 2015 (Senior) Consultant, Financial Accounting Advisory | Ernst & Young, Mannheim
- 2002 – 2005 Tax Accountant



### Education

- 2016 – 2020 Master of Business Administration – Financial Risk Management
- 2009 – 2012 Bachelor of Arts – Accounting and Taxes
- 2002 – 2005 Apprenticeship as a tax clerk



### Languages

- Deutsch – Muttersprache
- Englisch – fließend



### IT Know-How

- Microsoft Office
- SAP R/3
- (C)ISO (5 years)



### Project Experience

- As Head of Finance in the banking sector responsible in the ESG project for the implementation of corporate reporting (turnover 700 m)
- Various audits of annual and consolidated financial statements according to IFRS and HGB (sectors manufacturing and processing industry, plant engineering, trade (consolidated group) turnover up to 1 bn)
- Accompaniment of a carve-out at a medium-sized plant engineering company, in particular auditing and updating of the balance sheet & income statement during the sales process
- IFRS conversion in the context of an acquisition of a company in the automation sector (sales of the target company € 25m)
- Analysis of and derivation of measures with regard to the structural and process organization of the finance department of a medium-sized bank (turnover € 700m)
- Responsible for the project management as well as the technical implementation within the scope of the IFRS 9 introduction at a medium-sized bank (turnover € 700m)



## Christoph Ring

Senior Advisor – Finance & Compliance Champion

### Kurzprofil

Vor mehr als 20 Jahren begann Christophs Leidenschaft für den Bereich Finanz- und Rechnungswesen mit einer Ausbildung zum Steuerfachangestellten. Von Beginn an war sein Fokus nicht nur die fachliche Expertise sondern die Verknüpfung von Finance und Rechnungswesen mit Data Governance.

Christoph hat umfassende Erfahrung als Head of Finance der MMV Bank und in der Teamführung von mehr als 20 Mitarbeitenden in einem fachlich und regulatorisch herausfordernden Umfeld.

### Kontakt

christoph@radial.team  
+49 177 877 56 94



### Berufserfahrung

Seit 2015      Leiter Finanz- und Rechnungswesen (Prokurist) | MMV Bank, Koblenz (LBBW Gruppe)  
2012 – 2015    (Senior) Consultant, Financial Accounting Advisory | Ernst & Young, Mannheim  
2002 – 2005    Steuerfachangestellter



### Sprachen

Deutsch – Muttersprache  
Englisch – fließend



### Ausbildung

2016 – 2020    Master of Business Administration – Financial Risk Management  
2009 – 2012    Bachelor of Arts - Betriebswirtschaftliche Steuerlehre und Wirtschaftsprüfung  
2002 – 2005    Ausbildung zum Steuerfachangestellten



### IT-Kenntnisse

Microsoft Office  
SAP R/3  
(C)ISO (5 Jahre)



### Projekterfahrung

Als Head of Finance im Bankensektor verantwortlich im ESG Projekt für die Umsetzung des Corporate Reporting (Umsatz 700 Mio.)  
Verschiedene Jahres- und Konzernabschlussprüfungen nach IFRS und HGB (Sektoren Produzierendes und verarbeitendes Gewerbe, Anlagenbau, Handel (konsolidierter Gruppen-)Umsatz bis zu 1 Mrd. )  
Begleitung eines Carve out bei einem mittelständische Anlagenbauer insbesondere Prüfung und Fortschreibung der Bilanz & Gewinn / Verlustrechnung während des Verkaufsprozesses  
IFRS Conversion im Rahmen einer Akquisition einer Gesellschaft im Bereich Automatisierung (Umsätze der Zielgesellschaft € 25 Mio.)  
Analyse der sowie Ableitung von Maßnahmen im Hinblick auf die Aufbau- und Ablauforganisation des Finanzbereichs eines mittelständische Bank (Umsatz € 700 Mio.)  
Verantwortlich für die Projektsteuerung sowie die fachliche Umsetzung im Rahmen der IFRS 9 Einführung bei einer mittelständischen Bank (Umsatz 700 Mio.)